
 

 

 
Møtereferat 

 

 Dato:06/11-2017 

Emne: Referat frå møte 4 i kunstkomiteen for Bybanen, BT4.  

Til stades: Ingrid Haukeland (IH / BU), Annike Gullestad (AG / BU), Petra Rahm (PR / Hordaland kunstsenter), Tone Stedal Haugland 
(TSH / HFK), Marianne Ose Askvik (MOA / HFK) Hilde Skjeggestad (HS / kunstfagleg prosjektleiar HFK). 

Forfall: Sølvi Marie Myrseth (SMM / BU), Ronny Skaar (RS / HFK), Stein Dvergsnes (SD / BBAS), 
Elisabeth Vaule (EV / Bergen kommune) 

Sak:  

Møtetid: Fredag 3. november kl. 09.00-12.00 Møtestad: Fylkeshuset, møterom 726  

 

Møteleiar: Hilde Skjeggestad 

Referent:  Tone Stedal Haugland, Hilde Skjeggestad 

 

 
 

Sak Emne Vedtak Ansvar / 
frist 

1. Referat frå forrige 
møte. 

Referat blei godkjend utan merknader.  

2. Orienteringssaker a. Status prosjekteringsarbeidet. 
BU har svart ut landskapsrapporten til Sweco. Sweco 
har levert rapport for Haukeland.  

 
b. KORO-søknad. 

Søknad blei sendt 1. oktober, med vekt på byutvikling, 
som er satsingsområde for KOROs KOM-tildeling. Svar 
er venta om kort tid.  

 
c. Prekvalifisering. 

55 kunstnarar / kunstnergrupper melde si interesse i 
prekvalifiseringa.  

 
d. Formidling / web. 

Infoavdelinga i HFK er i gang med å lage heimesider for 
Kunst i offentlege rom, der kunsten til Bybanen får eige 
område. Det har vore oppstartmøte med reklamebyrået 
Oktan Orangeriet med tanke på presentasjon av 
bybanekunsten (linje 1) til medieskjermane på Bybanen. 

 
 
 
 

3. Kunstplan. 
 

a. Overordna strategi 
Komiteen gjekk gjennom utkast til kunstplan punkt for 
punkt. Komiteen gav sin tilslutnad til innhald og struktur. 
Nokre formuleringar og tal rettast opp / justerast.  

 
b. Prioriterte områder / stader 

Diskusjon i neste møte. 
 

 
 
 
HS 



c. Kunstnarar 
Val av kunstnarar blir som hovudprinsipp gjort i samband 
med delplanar for dei ulike prosjekta.  

4. Budsjett. Utkast til budsjett blei gjennomgått og følger referatet som 
vedlegg. Budsjettrammene til dei enkelte kunstprosjekta er 
hypotetiske og vil bli endra når delprosjekta er spesifiserte. 

 

5. Framdrift Første delmål er kunstplan innan 1. desember.  HS 

6 Dersom tid: Kunst 
i vognene? Tak, 
lydannonsering. 

Utsett til seinare møte.   

7. Møteplan. Neste møte blir fredag 10. november kl 0830-1100 på 
Fylkeshuset. 

 

8. Evt. Det var ingen saker til Evt. 
 

 

 
 
 
Vedlegg: 
 

 

 

 

 

 

 


